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En säsongen som efter pandemin som nu på riktigt kunde 
genomföras i sin helhet. Den anda i ordningen sedan 
sammanslagningen till Gävleborgs Innebandyförbund. 
Ett samgående som har inneburit många goda synergi
effekter men också inneburit utmaningar i att likställa 
förutsättningar och ett genomförande av alla aktiviteter. 
Vi kunde genomföra en hel säsong med allt från fullt 
seriespel, till knattesammandrag, till spelarutbildningen 
som också kunde genomföras med full kraft igen. Det  
innebar även två stycken SDFSM för Spelarutbildnignen, 
i Umeå och Nyköping. En annan stor ljusglimt under 
säsongen var också World Cup Volt Hockey som genom
fördes för första gången med internationell anda. 

Säsongen innebar också en del justeringar och anpassningar. 
Den största utmaningen under säsongen har varit att 
stabilisera kärnan i tävlings och domarverksamheten där 
administrationen har varit mer krävande än vad resurserna  
tillåtit. På övergripande plan har insatser fokuserats till att  

fortsätta bygga organisation och implementera den 
värdegrund som så framgångsrikt tidigare varit platt
formen för regionen. Utmaningen att hitta rätt balans 
i tävlings och domaradministrationen är den enskilt 
största prioriteringen till kommande säsong. 

SDFStyrelsen passar på att tacka för förtroendet få 
att leda förbundets och föreningarnas gemensamma 
intressen i förbundets regi. 

Säsongen 2022/2023 har SDFstyrelsen haft sju (7) styrelse
möten samt årsmötet som genomfördes digitalt som följdes 
av det konstituerande styrelsemötet. 

Flera möten har också genomfört tillsammans med GUD 
Gävleborg, Upplands och Dalarnas samverkan där organi
sation och verksamhet har processats och modellerats för 
utökat samarbete.  

GÄVLEBORGS IBF

VÅR ORGANISATION GÄVLEBORG

En utmanande säsong på många vis – men med många ljusglimtar.

Ekonomi/ISAB

SDFStyrelse 

Tävling Domare Utbildning Utveckling Ungdom Anläggning Media/Marknad Evenemang #InnebandyForAll

Elitutveckling Tillsättning Ledautbildning Spelarutveckling Delaktighet och påverkan Anläggningsutveckling Mediautveckling Påverkansarbete Motion

Seriespel Rekrytera och behålla Förenings utveckling NIU/LIU Påverkansarbete Marknadsutveckling Integration

DM/GS/HS Coachsverksamhet Domar utbildningar Samsyn Inkludering

SkolDM Parasport Matchklimatutveckling Parasport

Kantteligan Innebandyskolor

Motion Nya målgrupper

Parainnebandy
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Styrelse:
Michael Parment, Gävle ......................Ordförande
Peter Nordqvist, Gävle ..........................Vice ordförande
Mats Edholm, Söderhamn ...............Vice ordförande
Håkan Ekdahl, Gävle, ..............................Kassör
Helena Laulainen, Sandviken ........Sekreterare
Hans Löfstrand, Hudiksvall ..............Ledamot
Anders Murman, Söderhamn .......Ledamot
Johnny Sundberg, Bollnäs ...............Ledamot
Sarah Winges, Sandviken .................Ledamot
Jakob Westerlund, adj ..........................Ledamot 

Personal:
Linus Nielsen, Gävle
Oscar Hurtig, Gävle
Johan Forsström, Falun ......................*Domartillsättning
Margaretha Andersson, Järvsö
Maja Nordin, Gävle ...................................*Återstart
Joel Carlstedt, Uppsala ........................*Återstart

Revisor:
Mats Svedberg .............................................Aktiv revision

Ekonomi och revisionsassistans:
AnnaCarin Andersson ........................ISAB

Återstart projektledare
Maja Nordin, Gävle ...................................Projektledare
Joel Carlstedt, Gävle ...............................Projektledare

Valberedning 
Bosse Westerlund, Gävle ...................Sammankallande ledamot
Anna Håkansson, Gävle ......................Ledamot
Magnus Undén, Forsbacka .............Ledamot 

GUD samverkan:
Dan Back, Uppsala ..................................Ordförande Uppland
Kim Karlsson, Falun .................................Ordförande Dalarna
Michael Parment, Gävle ......................Ordförande Gävle
Jakob Westerlund, Gävle ...................Adj Gävleborg

GUD Tävlingssamverkan:
Joachim Gustavsson ..............................Ledamot, Uppland
Jan Berglind, Hedemora ....................Ledamot Dalarna
Håkan Ekdahl, Gävle ...............................Ledamot Gävleborg
Simon Andrén, Uppsala ......................adj ledamot Uppland

Per Nordström, Falun ............................adj ledamot Dalarna
Oscar Hurtig, Gävle .................................adj ledamot Gävleborg
Linus Nielsen, Gävle ................................adj ledamot Gävleborg
Margaretha Andersson........................adj ledamot Gävleborg

GUD Domarsamverkan:
Arvid Englund, Uppsala ......................Ledamot Uppland
Tomas Pettersson, Falun ....................Ledamot Dalarna
Magnus Undén, Forsbacka .............Ledamot Gävleborg
Johan Forsström, Falun ......................Ledamot Dalarna
Olof Isacsson, Uppsala .........................Adj ledamot Gävleborg
Per Nordström, Falun ............................Adj ledamot Dalarna
Linus Nielsen, Gävle ................................adj ledamot Gävleborg
Oscar Hurtig, Gävle .................................adj ledamot Gävleborg
Margaretha Andersson........................adj ledamot Gävleborg

GUD Utvecklingssamverkan:
Dan Back ...........................................................Ledamot Uppland
Bosse Grängsjö ...........................................Ledamot Uppland
Annica Gullin..................................................Ledamot Uppland 
Kim Karlsson ..................................................Ledamot Dalarna
Maria Erikhans ..............................................Ledamot Dalarna
Camilla Nordlund ......................................Ledamot Dalarna
Helena Laulainen ......................................Ledamot Gävleborg
Mats Edholm .................................................Ledamot Gävleborg
Johan Good ....................................................Adj ledamot Uppland
Monika Tilander ..........................................Adj ledamot Dalarna
Jakob Westerlund ....................................Adj ledamot Gävleborg
Linus Nielsen .................................................Adj ledamot Gävleborg
Margaretha Andersson, Järvsö ....Adj Ledamot Gävleborg

Tävlingskommittén:
Håkan Ekdahl, Gävle ...............................Ordförande
Mats Jernberg, Gävle .............................Ledamot
Johnny Olofsson, Hudiksvall ..........Ledamot
Mikael Sjölander, Gävle ........................Ledamot
Linus Nielsen, Gävle ................................Adj Ledamot
Oscar Hurtig, Gävle .................................Adj Ledamot
Margaretha Andersson, Järvsö ....Adj Ledamot

Domarkommittén:
Magnus Undén, Forsbacka .............Ordförande
Erik Lindberg,  Årsunda .......................Ledamote
Gustav Johansson, Valbo ...................Ledamot
Oliver Parment, Gävle ...........................Ledamot
Johnny Sundberg, Bollnäs ...............Ledamot
Patric Jonsson, Gnarp ...........................Ledamot

ORGANISATION
Anders Fernlund, Söderhamn ......Ledamot
Jonas Tidsjö, Gävle ....................................Ledamot
Jakob Westerlund, Gävle ...................Adj ledamot
Linus Nielsen, Gävle ................................Adj ledamot
Oscar Hurtig, Gävle .................................Adj ledamot
Margaretha Andersson, Järvsö ....Adj Ledamot

Ungdomskommittén:
Helena Laulainen, Sandviken ........Ordförande
Linus Nielsen, Gävle ................................Adj Ledamot
Oscar Hurtig, Gävle .................................Adj Ledamot
Margaretha Andersson, Järvsö ....Adj Ledamot

Kursledare:
Jakob Westerlund, Gävle ...................Ledare/domare
Mattias Asp, Bollnäs ................................Ledare
Conny Törehed, Mora ............................Ledare/domare
Isak Lagerblad, Mora..............................Ledare
Benny Grönblad, Gävle ........................Domare

Utvecklingskommittén:
Helena Laulainen, Gävle .....................Ordförande
Lennart Liljedahl, Gävle .......................Ledamot
Mats Edholm, Söderhamn ...............Ledamot
Daniel Ferry, Sandviken.......................Ledamot
Maria Apel, Gävle .......................................Rep MaMovement
Victor Holmgren, Gävle .......................Rep RF SISU
Linus Nielsen, Gävle ................................Adj ledamot
Oscar Hurtig, Gävle .................................Adj ledamot

Spelarutbildningsinstruktörer:
Johan Good, Uppsala ............................Instruktör
Mårten Storm, Stockholm ................Instruktör
Conny Törehed, Mora ............................Instruktör
Lennart Liljedahl, Gävle .......................Instruktör
Simon Larsen, Gävle ...............................Instruktör

Spelarutbildning pojkar/P16:
Simon Söderström, Gävle .................Instruktör
Marcus Blomstrand, Gävle ...............Instruktör 
Erik Ekdahl, Gävle ......................................Instruktör 
Simon Larsen, Gävle ...............................Instruktör

Spelarutbildning flickor/F16:
Michael Ericsson, Hudiksvall ..........Instruktör
Peter Lindberg, Valbo ...........................Instruktör
Michael Ericsson, Hudiksvall ..........Instruktör

Daniel Ferry, Sandviken.......................Instruktör
Madeleine Jerner, Sandviken .........Instruktör

Innebandybollen i centrum/styrgrupp:
Christer Ringh, Gävle .............................Projektledare
Mattias Bergdahl. Gävle ......................Styrgrupp
Elin Lund Jonsson, Bollnäs ...............Styrgrupp
Jakob Westerlund, Gävle ...................Styrgrupp
Linus Nielsen, Gävle ................................Styrgrupp
Oscar Hurtig, Gävle .................................Styrgrupp

Media/Marknad:
Alfred Bellander, Stockholm ...........Resurs
Larsa Lind, Storvik .....................................Resurs
Niclas Bornegrim, Gävle .....................Resurs
Anton Pettersson, Gävle .....................Resurs
Alexander Larsson, Gävle ...................Resurs

Anläggning:
Niclas Gunnarstam, Gävle .................Rep Gävle kommun 
Rebecca Fältström/Martin Bellstav,  
Gävle Rep Gävle kommun ...............avd fritid
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Med stöd från Svenska Innebandyförbundet så har vi haft 
möjligheten att projektanställa två stycken projektledare 
tillsammans med Uppland och Dalarna. Maja Nordin och 
Joel Carlstedt påbörjade sina tjänster vid årsskiftet 22 och 
har under den helt sammansatta säsongen arbetet med 
återstarten i våra tre distrikt. I det inledande arbetet så har 
fokus legat på ny och återrekrytering av spelare.

Vår största satsning har varit att tillsammans med föreningar 
göra skolbesök med syfte att marknadsföra innebandyn i 
stort samt att rekrytera nya spelare till våra föreningar. Vi har 
visat upp våran sport på idrottslektioner, fritids samt på skol
gården under raster. Det har verkligen varit en succé! Vi har 
även jobbat med vår domarkår där vi bland annat har haft 
haft flera nätverksbyggande aktiviteter för våra domare.

Under säsongen som gått har vi varit ute på totalt 15 skol
besök. På skolbesöken har eleverna mellan årskurs F6 
fått prova på innebandy med fokus innebandyflex. Majori
teten av besöken har vi gjort i samarbete med närliggande 
förening och i anslutning till provapå träningar. Vi anord
nade sommarlovsläger i form av Sommarfritids tillsam
mans med Gefle Gymnastik. Under tre veckor med mellan 
20-30 deltagare varje dag fick barn prova på innebandy och 
mycket mer.
 

Det blev en succé med en full hall på sportlovslägret i 
Hudiksvall, där 35 deltagande barn och ungdomar fick 
spela innebandy i 4 timmar. Det blandades med lek och 
matchspel då barnen hade det som önskemål. Vi har under 
säsongen erbjudit träffar i form av Trygg idrott, återstart/
nystart, inspirationsföreläsningar riktat mot domare samt 
två fysiska domarträffar för ungdomsdomare.
 
I samarbete med förening arrangerade vi ett innebandy
disco där 50 barn spelade innebandy och dansade i mörkret 
upplyst av neonfärger i tre timmar, där de även fick besök av 
lokala SSL-innebandyprofiler. Varje tisdag under säsongen 
bjudit in 65+ till gåinnebandy och mycket mer.
 
I slutet av säsongen hade vi en paraavslutning i Gävle 
där flera lag deltog. Vi var under säsongen varit med och 
bidragit till parakonferensen i Gävle tillsammans Parasport 
Gävleborg. Vi haft ett samarbete med Idrottsvetenskapliga 
programmet på Gävle Högskola, där vi har medverkat på 
deras aktörsträff för att möta studenterna på Högskolan 
samt andra medverkande. Arrangerat skolDM med 27 
anmälda lag samt en motionsturnering som slog väl ut.

ÅTERSTART GUD-SAMARBETET
GUDsamarbetet är ett samarbete på organisatorisk nivå 
mellan de tre innebandydistrikten; Gävleborg, Uppland 
och Dalarna. Samarbetet etablerades i formaliserad grad 
till verksamhetsåret 2012/2013 och har sedan dess varit en 
viktig del i utvecklingen av idrotten i regionen. Hittills har 
samarbetets formaliseringsgrad mestadels handlat om inte
grerade tävlingsserier, främst på seniorsidan med syfte att 
möjliggöra och kvalitetssäkra de högsta nivåerna i regionen 
samt delar inom domaradministration. Samarbetet har över 
tid utvecklats i takt med att ”Svensk Innebandy vill” också 
har blivit det gemensamma styrdokumentet för utveck
lingen och styrningen av vår idrott.

Med anledning av behovet, att svara på framtidens utma
ningar och forma en organisation som kan möta idrottens 
behov ser vi stora samordningsvinster som en direkt effekt 
av ett utökat samarbete. Syftet med detta avtal är således 
att definiera utvecklingen en regional styrning med ett 
starkt lokalt förankrat utförande för en så effektiv utveckling 
av innebandyn som möjligt.

Målsättningen är att GUDsamarbetet ska vara en proaktiv 
ledare i utvecklingen av SDFs basuppdrag och därmed 
forma en organisation för utförande som svarar på behovs
bilden inom svensk innebandys styrdokument.

GUD-SAMARBETET – VARFÖR?
Målsättningen är att effektivisera administration och utveckla organisation för mer stöd till föreningar 
En effekt ska mer resurser till utveckling, positioneringsarbete och uppsökande verksamhet
En ambition att vara pionjär för effektiv distriktsutveckling/regions samarbete – möjlighet att själva sätta inriktningen för hur 
vi ska se ut i framtiden
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• Vi vill vara det goda exemplet i svensk innebandy

• Svensk innebandy ska präglas av en tillsammansanda och ett framåtlut – 
vi ska vara en offensiv i det arbetet

• Vi ska genom samarbetet och vår lojalitet också stärka affärsnyttan för 
alla parter i svensk innebandys hela verksamhet (SF, SDF, IF)

• Vår modell ska vara möjliggörare för fler att enas bakom samma starka 
profil och värdegrund

KÄRNVÄRDEN OCH MÅLSÄTTNING

HIGHLIGHTS UR VERKSAMHETEN 2022-2023

April   
Konferens SM finaler Globen 

och ny strategisk inriktning av 
GUDsamarbetet

Juni   
Sommarserien  
på Valbo SPC

September   
World Cup Volt 

Hockey 2022,  22 lag, 
200 deltagare

Oktober   
SDFSM Umeå

April –  
Motionsturnering och 

Legendernas kamp

Mars   
DM slutspel

Mars   
Gävleborgsspelen

Januari   
SDF SM Nyköping

2023

2022

VÅRA STRATEGISKA MÅLOMRÅDEN  
I GÄVLEBORG OCH GUD

En vägvisare för gott  
samarbete och värdegrund 

En professionell organisation  
och det ledande exemplet  

som andra vill vara  
 

En ledande samhällsaktör  
som tar ansvar
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Styrelsens huvudsakliga uppgift har varit att vara den som delegerar, 
sammanhåller och den del som följer upp de olika inriktningarnas arbete. 
 
Verksamhetsplanen som antogs på årsmötet 2022 har haft ett tydligt syfte vara styrningen för organisationen. 
Med tydliga mål och strategier beroende på det resurser man förfogar över leder styrelsen arbetet med att 
fördela resuserna. Det stora operativa arbetet har delegerats kansliet där arbetet planeras och genomförs. 
 
Samtliga aktiviteter och kontakter sker från kansliet som ocksår navet i verksamheten. En övergripande vision 
från styrelsens sida har varit att ha kommittéer till samtliga verksamhetsinriktningar, idag finns en kommitté 
för tävling, domare och utveckling. 

VÅR VERKSAMHET 

• Tävling

• Domare

• Ungdom

• Utbildning

• Utveckling

• Anläggning

• Media/Marknad

• Evenemang

DE ÅTTA INRIKTNINGARNA:
(exkluderat #InnebandyForAll)

Seriespelet: 

Flickor Röd 
Div 12: Andersbergs IBK 
Div 3 IBK Falun Ungdom och Barn 
Div 4: Valbo IBF 
 
Pojkar Röd: 
Div 1: IBK Runsten 
Div 2: Valbo AIF 
Div 3: IBK Njutånger/FBC Bollnäs 
Div 4: Skutskärs IBK 
 
Skol DM: 
Åk 46 Flick Prolympia 
Åk 46 Pojk Fridhemsskolan 
Åk 79 Flick Prolympia 
Åk 7-9 Pojk Sofiedalsskolan  
 
Legendernas kamp: 
Vinnare: OBMgruppen 1 
 
Senior DM:  
Länsmästare: 
Herr: Hudik/Björkberg 
Dam: Hudik/Björkberg   
 
DM ungdom: 
HJ: Gävle GIK 
DJ: Sandvikens AIK 
P16: Gävle GIK  
F16: Hudik/Björkberg 

 Pojkar Röd division 1 Gästrikland: Sandvikens AIK 
Pojkar Röd division 2 Gästrikland: Valbo AIF 
Pojkar Röd division 3 Gästrikland: Gävle GIK 
Pojkar Röd division 4 Gästrikland: Skutskärs IBK 
 
 
Flickor Röd division 1/2 Gästrikland: Andersbergs 
IBK 
Flickor Röd division 2 Gästrikland: Gävle GIK 
Flickor Röd division 4 Gästrikland: Valbo IBF 
 
 
Pojkar Röd division 1 Hälsingland: Hudik/Björkberg 
Pojkar Röd division 2 Hälsingland: FBC Bollnäs 
Pojkar Röd division 3 Hälsingland: IBK Njutånger/
FBC Bollnäs 
 
Flickor Röd division 12 Hälsingland: FBC Bollnäs 
 
Länsmästare pojkar 1 Röd: Sandvikens AIK 
Länsmästare pojkar 3 Röd:  Söderhamns IBF 
Länsmästare pojkar 4 Röd::  Söderhamns IBF 
Länsmästare flickor 1-2 Röd: Andersbergs IBK 

VINNARE 2022-2023 
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Tävling: 
Det var en utmanande säsong. Den första på riktigt efter 
pandemin. Den första som Gävleborgs IBF i sin helhet. 
Det var inte problemfritt under säsongens gång, där 
vi under en särskild tidsperiod hade oerhört mycket 
matcher som ska spelas samtidigt. Men genom att 
förbundet och föreningarna arbetade tillsammans hela 
tiden arbetade för en lösning på de utmaningar som 
uppdagades så kunde vi till slut genomföra seriespelet/
sammandragen i alla åldrar. Vi kunde dessutom både 
spela gruppspel och slutspel i DM för ungdomar och 
juniorer och sedan avgöra allting med laddade DM 
finaler. 

På grön nivå så har vi sett flertalet lag i olika föreningar 
komma upp trots de senaste årens tuffa utmaningar 
att komma i gång i den sortens verksamhet. Någonting 
som vi tycker är väldigt roligt och någonting som också 
bevisar att föreningar har lagt ner tid och arbete för att, 
trots hinder under resans gång, fortsätta ge möjligheten 
till våra allra yngsta förmågor att spela innebandy. Vi 
har även på rödnivå ökat samarbetet med Dalarnas IBF 
för att kvalitetssäkra seriespelet. Vilket vi och Dalarna 
ser som ett väldigt lyckat gränsöverskridet samarbete. 
Istället för att ytterst få lag hade blivit tvingade att möta 
varandra upp mot 45 gånger under säsongen så kunde 
lagen nu istället utgöra en mängd av lag som gav oss 
möjligheten att endast spela 23 matcher mot varandra 
från seriens start till slut. Detta samarbete kommer det att 
fortsättas med av anledningen att vi även nästkommande 
säsong står inför problemet att särskilda serier består av 
för få lag för att göra en kvalitativ serie. 
 
Att föreningarna och lagen tog ansvar och hjälpte 
varandra under säsongens gång, där lösningen kanske 
inte varje gång blev den bästa för egen del, var monu
mentalt i arbetet för att slutföra säsongen. Så till sist ett 
stort tack till alla lag, ledare och spelare.  

 Domare: 
En tuff säsong, inte minst då förutsättningarna för 
många domare var korta och oförutsägbara. Från 
allt från yngsta bredd till eliten. Först och främst vill 
förbundet understryka vikten och den stora tacksamhet 
för alla domare som år efter år drar ett tungt lass på 
distriktsnivå. Ett väldigt stort tålamod. Säsongen gick 
också tillslut runt, även om den var tuff och ett viktigt 
utvecklingsarbete fick stå till sidan för arbetet med att 
tillsätta alla matcher. 

Ytterligare ett par tog klivet upp på förbundsnivå då 
Gustav Johansson med medverkande i SDFSM och 
gjorde sig starka och avancerade. Paret blev även belö
nade med finalmatch. En prekär och utmanade säsong 
på måndag sätt. Totalt utbildades också 50 nya nybör
jardomare där förbundet hyser stor respekt och tilltro 
för det viktiga jobbet att utveckla dessa  som vi är helt 
övertygad är, vår framtid! 

Flera bra nätverksträffar hölls av våra återstarare och 
återigen var observationsverksamheten på fötter igen. 
Så med en del utmaningar kan vi se med tillförsikt på 
framtiden. Ett nytt internationellt material för Elinne
bandydomare togs också fram.  
  
 

Utveckling: 
Spelarutbildningen har rullat på i vanlig ordning. Efter 
några tyngre år logistiskt med allt vad spelarutbildningen 
innebar underpandemin så växte antalet spelare igen.  
Vi har haft en god närvaro med representation från 
många olika föreningar inom distriktet. Därtill har vi 
lyckats få till en fin kombination i den vuxna närvaron 
i de olika rollerna, där vi har haft lokala instruktörer 
kombinerat med mer erfarna instruktörer utifrån. Bland 
våra föreläsare har vi också haft en bra variation på 
lokala förmågor i början av sin föreläsarkarriär till
sammans med mer erfarna föreläsare.  
 
Vi har även under särskilda lov haft aktiviteter i olika 
delar av distriktet Gävleborg. Uppslutningen har varit 
god och det har varit oerhört roligt att se så många 
deltagande. Vid särskilda tillfällen har vi till även nått 
sådana som inte spelar innebandy i vanliga fall, vilket 
vi är väldigt glada över. Där har vi aktivt arbetat för att 
hjälpa dessa individer in i innebandyns bubbla ifall 
intresset för fortsättning har funnits. Äldresatsningen 
rullande också vidare på Hedvigslundshallen. 
 
Maja Nordin och Joel Carlstedt har därefter under våren 
besökt flertalet skolor runt om i distriktet och genom 
det också varit i kontakt med närliggande föreningar 
för att på så vis sänka tröskeln att testa på innebandy i 
skolans värld för att därefter ta steget in i föreningens 
värld. Intresset har varit stort från både föreningar och 
skolor och vi har lyckats nå många barn som tidigare 
inte hade spelat innebandy. Denna satsning kommer 
att fortlöpa under hösten där den initierade kontakten 
kommer att följas upp med ytterligare besök, där vi också 
fortsatt komma att involvera närliggande föreningar. 

 Vi har under säsongen arbetat med flertalet föreningar 
runt om i distriktet i arbetet ”SIUanpassad förening”. 
Mötena har varit goda och alla föreningar har varit 
fantastiska i sitt arbete. Vi har fått till oss väl genom
arbetade dokument som vi nu hoppas innerligt kan 
hjälpa föreningen både ur ett kortsiktigt och långsiktigt 
perspektiv. Det kommer att ske en uppföljning när alla 
föreningar till slut är klara för att se över hur vi kan ta 
nästa steg i detta för att skapa möjligheterna att kunna 
använda detta arbete på kontinuerlig basis i föreningens 
verksamhet.  
 
Flera digitala föreläsningar har genomförts i ett samarbete 
mellan GUDdistrikten. Utbildningskravet och ledarlicensen 
har efterlevts på ett positivt sätt och det har varit fortsatt 
högt antal utbildade ledare.  

TÄVLING OCH DOMARE UTVECKLINGSBERÄTTELSEN 
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EKONOMISK BERÄTTELSE 
Gävleborgs Innebandyförbund har en stabil och mycket 
välmående ekonomi. Flera år i rad har rörelseresultatet 
varit svaga överskottet som ett resultat av ett noggrant 
budgetarbete med god pression. En budget till föregående 
år som i takt med samgåendet till Gävleborgs IBF var 
väldigt kostnadseffektiv, dels på grund av pandemin och 
nödvändiga effektiviseringar i verksamheten. 
 
I och med pandemin har inga stora inköp eller investeringar 
genomförts samt som att vi ser att intäkterna är i behov av 
att öka. Omsättningen ökade i takt med att verksamheten 
också har återhämtat sig. Främst förklaras den stora om
sättningsökningen av stöd och utvecklingsprojekt.  
 
Resultatet har blivit i linje med det förväntade. Framgångs
faktorer har dels varit satsningen på spelarutbildningen för 
ungdomar, lyckade utvecklingsprojekt, föreningsutveck
lingen och ytterligare bidragsbaserade aktiviteter som till
sammans förbättrat rörelseresultatet. En stor nyckelfaktor 
till att arbetet har lyckats har varit stor kostnadskontroll 
och en aktiv prognostisering. 

 

Tidigare år har Innebandyförbundet minskat intäkter och 
kostnader kopplat till aktiviteter och tävlingar som en 
följd av pandemin. Inom organisationen har vi gjort nöd
vändiga prioriteringar  vilket gör att det är med tillförsikt 
har haft en växande ekonomi utan att föreningsavgifter 
har ökat nämnvärt trots höga inflationer. 
 
Innebandyförbundet kan till årsmötet lämna en ekonomisk 
situation som återigen är mycket stabil, det egna kapitalet 
är starkt och likviditeten god. På längre sikt har man varit 
fortsatt beroende av integrerade serier med angränsade 
distrikt och möjligheter till samarbeten för personella 
resurser för att utveckla distriktet och regionen framåt. Vilket 
också är ett arbete som sker i takt med GUDsamarbetet.  
 
I fonden #InnebandyForAllFond finns 148 TKR och Domar-
klubben har 5 500 SEK till förfogande vilket också är medel 
som växer.

Resultatet för Gävleborgs IBF är: 44 270 


